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Van:
Verzonden: vrijdag 5 juli 2024 15:14
Aan:  

 

CC:
Onderwerp: Stand van zaken aanpak verkeer sportpark
Bijlagen: Brief uitnodiging omwonenden parkeren sportvelden.docx

Beste allemaal,  
 
Het is spijtig genoeg alweer een tijd geleden dat wij elkaar hebben getroffen om te spreken over de 
aanpak van de vraagstukken die spelen op en rond het sportpark met betrekking tot 
verkeersveiligheid en parkeren. We hebben gelukkig al die tijd niet stil gezeten en op deze manier 
breng ik jullie graag op de hoogte van de laatste stand van zaken, de dingen waar vanuit ons huis op 
dit moment aan wordt gewerkt en de volgende stappen die gezet gaan worden.  
 
Stand van zaken 
Eind mei zijn de tekeningen -die naar aanleiding van ons vorig overleg met jullie gedeeld- besproken 
tijdens de ALV van de Hockey. Van  heb ik begrepen dat deze plannen positief zijn ontvangen. 
Dit maakt dat ons niet meer in de weg staat om de plannen te bespreken met de buurt en ter 
besluitvorming voor te leggen aan de gemeenteraad.  
 
Waar wordt aan gewerkt 
Op dit moment wordt in ons huis de laatste hand gelegd aan het college- en raadsvoorstel met 
betrekking tot besluitvorming over deze plannen. Voordat we de besluitvormende fase ingaan 
nodigen we de direct omwonenden uit voor een gesprek over de aanpassingen in het gebied. In de 
bijlage van deze mail vinden jullie de brief die een dezer dagen naar de omwonenden wordt verstuurd. 
In deze brief lezen jullie dat we hiervoor de avond van 18 juli hebben geprikt. Hopelijk zijn jullie -of een 
afvaardiging van jullie- in de gelegenheid bij deze bijeenkomst aan te haken! 
 
Vervolg 
Ik verwacht dat er twee uitkomsten van de avond met de omwonenden kunnen komen. 1. De 
omwonenden geven enkel aanvullingen en aanscherpingen t.o.v. het voorstel zoals door ons 
gezamenlijk opgemaakt. Of 2. Het alternatief waarmee sowieso één omwonende rondloopt komt als 
nadrukkelijk alternatief op tafel. Zoals jullie kunnen lezen in de uitnodiging gaan we uit van optie 1. 
Mocht dit inderdaad zo zijn dan behoeft het raadsvoorstel geen aanpassing. Mocht het alternatief 
nadrukkelijk op tafel komen dan wil ik die twee varianten aan de raad ter besluitvorming voorleggen 
met als absolute voorkeursvariant de variant zoals door ons uitgewerkt. Voor het zomerreces zijn we 
dan in de gelegenheid om het stuk af te ronden waardoor deze naar de raad kan. De gemeenteraad 
zal deze dan na de zomervakantie bespreken en besluiten. Helaas heb ik daar geen invloed op omdat 
de raad zelf over zijn eigen agenda gaat.  
 
Ik stel voor dat mijn afdeling communicatie nadenkt over een communicatiestrategie over hoe we in 
dit besluitvormingstraject rugbaarheid aan onze plannen gaan geven.  
 
Na de besluitvorming in de raad wordt het project overdragen van beleid naar uitvoering. Mijn voorstel 
is dat ik mijn @Bestuurssecretariaat (Hattem) een moment laat plannen na de beraadslagingen zodat 
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we (inclusief de afdeling Realisatie en Beheer) kunnen spreken over de uitwerking een 
aandachtspunten van de uitvoeringsfase.  
 
Voor nu hoop ik dat jullie (weer) verder op de hoogte zijn van de laatste stand van zaken en hoop ik 
jullie de 18e juli te zien.  
 
Mochten jullie nog vragen/opmerkingen schroom dan niet om mij of te mailen of te bellen. 
 
Groet, 
 

  
 

Bestuurssecretariaat bereikbaar via: 
(038) 443 16 16 | bestuurssecretariaat@hattem.nl 
 
 




